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Jest opinia w sprawie obwodnicy Kielc

Zarząd Województwa Świętokrzyskiego, pod przewodnictwem wicemarszałka Zdzisława
Wrzałki, pozytywnie zaopiniował rozbudowę drogi ekspresowej S-7 do parametrów drogi
ekspresowej na odcinku obwodnicy Kielc. Opinia taka jest konieczna do uzyskania decyzji
lokalizacyjnej zadania.


